商業用氣體接駁軟喉(不包括低壓氣體接駁軟喉)名單

(更新日期:二零二五年十一月一日 氣體標準A部/機電工程署)

<u>List of Flexible Gas Tubing for Commercial Applications</u> (Not Including Flexible Gas Tubing for Low Pressure Applications)

(Updated: 1 November 2025 GSDA / EMSD)

本名單載列根據香港特別行政區政府機電工程署氣體標準事務處發出的工作守則:氣體應用指南之十五《商業用氣體接駁軟喉(不包括低壓氣體接駁軟喉)》的規定,截至上述日期獲列入名單的商業用氣體接駁軟喉型號。

This Listing contains models of flexible gas tubing for commercial applications as of the above date in accordance with the Code of Practice GU15 - "Flexible Gas Tubing for Commercial Applications (Not Including Flexible Gas Tubing for Low Pressure Applications" issued by the Gas Standards Office of the Electrical and Mechanical Services Department, Government of the Hong Kong Special Administrative Region.

備註

NOTES

(1) 本網頁為商業氣體業界提供有關符合以上守則規定的氣體接駁軟喉型號的一般性的參考名單。如有關於商業用氣體接駁軟喉的表列申請,請參閱《工作守則:氣體應用指南之十五 - 商業用氣體接駁軟喉 (不包括低壓氣體接駁軟喉)》。

The purpose of this website is to provide a listing to the commercial gas industry for the above Code of Practice for general reference. For any application for listing of flexible gas tubing for commercial applications, please refer to the Code of Practice GU15 - Flexible Gas Tubing for Commercial Applications (Not Including Flexible Gas Tubing for Low Pressure Applications).

(2) 名單所載資料根據在列入名單時申請人所提供的資料,如有效的類型設計測試證明書等而編撰。

The information contained in the Listing is based on those provided by the Applicant, such as type-test certificate etc., at the time when including in the listing.

(3) 本署不會就專賣商品和相關服務是否適合個別設計、安裝、使用 / 應用、產品的安全、切合需要程度,可商售品質等各方面,作出任何陳述、保證或擔保。負責設計、安裝和檢查的人士,應先閱讀及了解氣體接駁軟喉生產商所提供的安裝說明書。

EMSD makes no representations, warranties or endorsements whatsoever about the suitability of proprietary products and related services for individual design, installation, uses / application, safety of products, fitness for purposes, merchantable quality, etc. Any person who is responsible for design, installation and inspection should read and understand the installation instructions.

(4) 名單應與本署主頁的「免責聲明」一併參閱。

The Listing should be read in conjunction with the "Disclaimer" at EMSD Home-page.

(5) 此名單不時更新,如需查詢獲列入名單的商業用氣體接駁軟喉型號的最新資料,請於辦公時間內致電 2808 3683。

The Listing is updated from time to time. To obtain current information of including in the listing models of flexible gas tubing for commercial applications, please contact our office at 2808 3683 during office hours.

商業用氣體接駁軟喉(不包括低壓氣體接駁軟喉)名單 List of Flexible Gas Tubing for Commercial Applications (Not Including Flexible Gas Tubing for Low Pressure Applications)

牌子名稱 Brand Name	申請型號 Application Model	標稱直徑 Nominal Bore Diameter	長度 Length	氣體類別 Gas Type	製造地點 (標準) Place of Manufacture (Standard)	申請人 (電話號碼) Applicant (Telephone Number)	額定工作壓力 Nominal Working Pressure	類型證明書有效期 Validity Date of Type Certificate
Katsura	SKH-6 (NA6P)	6.3 毫米 (mm)	1050 毫米 (mm)	石油氣 LPG	日本 Japan (LIA-400)	百事利器材有限公司 Preseli Engineering Supplies Ltd (2423 6378)	1.56 兆帕 (MPa)	2024年3月26日 2029年3月25日 26 March 2024 25 March 2029
Ito Koki	LIHS-6-10 (NA6P)	6 毫米 (mm)	1000 毫米 (mm)	石油氣 LPG	日本 Japan (LIA-400)	百事利器材有限公司 Preseli Engineering Supplies Ltd (2423 6378)	1.56 兆帕 (MPa)	2024年6月22日 2029年6月22日 22 June 2024 22 June 2029